
Z letne skupščine KO ZB NOV Kodeljevo

V boju za uveljavitev nove ustave
V SOBOTO, 26. JANUARJA, JE

BILA REDNA LETNA SKUPSCl-
NA KO ZB NOV KODELJEVO.
SKUPŠClNE SE JE UDELEŽILO
220 OD SKUPNO 578 CLANOV
ZB. ODBOR JE UGOTOVIL, DA
JE BILA UDELEŽBA NA SKUP-
SCINI ZADOVOLJIVA.

Predsednik upravnega odbora
Alojz Trtnik je podal letno poročilo
o delu odbora. Za njim sta poročala
še blagajnik Venčeslav Rode-Slave
in predsednik nadzomega odbora
Anton Rus.

Med letom je bilo sedem rednih
in pet razširjenih sestankov uprav-
nega odbora ter štirje sestanki komi-
sij. Na sestankih so pretresali proble-
me borcev, aktivnost odbora v sklo-
pu z drugimi družbenopolitičnimi
organizacijami krajevne skupnosti
Kodeljevo ter sodelovanje z delov-
nimi kolektivi v obdini Moste-Polje.

Odbor je med letom v sodelova-
nju z delovnimi kolektivi organiziral
športna tekmovanja v streljanju z
zračno puško in v kegljanju. Tekmo-
vanja se je udeležilo 17 ekip. Pred-
sednik Trtnik se ie v referatu toplo
zahvalil vsem soaelujočim ekipam.

Skupščina je podprla takšno
aktivno delovanje odbora v Ietu
1973 ter menBa, naj se v letu 1974
njegovo delo v tej smeri tudi nada-
Ijuje.

V razpravi je dvanajst članov
sprcgovorilo o naslednjih temah:
sprejetje nove ustave ter boj za uve-
ljavitev njenih določil v zvezi s
samoupravljanjem; fe večja zavze-
tost članov pri delu za SLO; večja
aktivnost vsakega posameznika pri
delu družbcnopolitičnih organizacij
v kiajevni skupnosti Kodeljevo; be-
seda je tekla tudi o telesni kulturi,
stanovanjskih problemov borcev, o
boljši organiztranosti pogrebov, pri-
znavalnini, zdravljenju ipd. Razprav-
ljavci so zavzeto poudarjali tudi
pomembnost negovanja tiadicij •
NOB, dotaknili so se tudi sedanjega
gospodarskoi>olitidnega trenutka v
svetu, predvsem krize na Bližnjem
vzhodu.

Po končani razpravi so pristone
obvestili o sklepu upravnega odbora,
sprejetem na zadnjem sestanku, da
osnovna šola Ketteja in Murna spre-
jema pokrovitelistvo nad spomeni-
kom NOB na Kodeljevem. Vsi pri-

sotni so ta sklep z odobravanjem
potrdili. Odbor se je osnovni šoli
Ketteja in Murna, predvsem pa nje-
nemu ravnatelju, zahvalil za plodno
sodelovanje v preteklem letu. ^ J

Na osnovi poročil in razprave j e ' ^ ^
skupščina sprejela naslednje sklepe:

1. odbor in vsak posameznik se
še neposredneje vključi v uresniče-
vanje ustavnih dopolnil tako v de-
lovnih organizacijah kakoi tudi v
kraievni skupnosti;

2. vsakdo se resno in zavzeto
vključi v poglabljanje in jačanje
SLO;

3. še dosledneje gojimo tiadicije
NOB;

4. upravni odbor nadalje razvija
tekmovanja med delovnirni kolek-
tivi, ker to krepi medsebojne vezi in
odnose ter naprej goji tradicije
NOB.

Nobenega dvoma ni, da je bilo
delo krajevne oiganizacije ZB NOV
Kodeljevo plodno in lazgibano.

Na koncu moramo podčrtati, da
je letna skupščina potekala v veli-
kem zaupanju do vodstva ZKJ in v
skladu z načeli nove ustave.

A. JEVŠNIK


